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Der afvikles  

ordinært skolebestyrelsesmøde tirsdag d. 8. juni 2021 kl. 18 – 20, skolens festsal 
 

 

Deltagere 

Forældrerepræsentanter 

- Christina Fürst Mogensen (formand) 

- Susanne Ager Höy (næstformand) 

- Kim Pedersen 

- Peter Vomb   

- Anka Sonne 

- Anne Jensen 

- Annie Due 

 

 

Elevrepræsentanter 

- Nana Jenne Strand, 8B  - Katrine Jenne Strand, 7B

Medarbejderrepræsentanter 

- Lykke Rømer - Bonnie Blicher Hedesmann 

Ledelsesrepræsentanter 

- Pernille Rigstad (skoleleder, leder mellemtr.) 

- Julie Kjær Johansen (Leder af indskoling/SFO) 

- Berit Noer (Leder af overbygningen)

 

Evt. Fraværende: Christina, Anne, Bonnie og Berit  

 

 

 

-  

Referat 
Punkt Tid Emne 

Hvad handler punktet om, til orientering 
(O), drøftelse (D) eller beslutning (B) 

Referat 
Opsummering af orienteringen/drøftelsen, konklusion på beslutning, 
angivelse af evt. deadline. 

Formidling og 
ansvarlig Hvem, 
af hvem og 
hvordan? 

1 1800 Godkendelse af dagsorden (B)  
Godkendt – bytter rundt på punkt 4 og 5 
 
Velkommen til Kim, der er trådt i stedet for Morten, der er stop-
pet i bestyrelsen. 

 

2 1805 Meddelelser (O) 
- Fra formanden 
- Fra øvrige medlemmer, 

særligt eleverne 
- Fra ledelsen  

 

Formanden: 
Ikke til stede, ikke noget, der skal videreformidles.  
 
Elevrådet:  
Vi har haft elevrådsmøde i morges. Vi vil gerne have 2. klasserne 
kommer med i skolens elevråd. Vi tænker at 0. – 1. kl. er for små, 
men 2. klasse vil være godt. PRI – det er en god ide, de inviteres 
med til næste gang. Vi har fået puljepenge til elevrådet: Vi vil 
gerne bruge pengene fra puljen til trivsel. Der skal handles til en 
fælles kasse, der kan stå på bib. Både bolde og spil. 
 
Ledelsen: 
Vi søger en lærer, bl.a. til en del pigeidræt. Alle i bestyrelsen har 
mulighed for at deltage hvis man har lyst. Vi koordinerer tiderne 
sådan at det er muligt. Kim er gerne stand in – hvis Cristina gerne 
vil holde fri.  
Fagfordeling er landet, skemaerne kommer ud inden sommerfe-
rien – vi skal have den sidste lærer på plads, men regner med at 
være ude med skema før sommer. 
Statslige midler er blevet givet til HRS 46.00 til nuværende 9. 
klasse, hvis ikke de bruges inden sommer skal de leveres retur. 
De har været i KBH for pengene men der er lidt tilbage 
Der er 19.000 til de sidste 15 klasser. Vi har opfordret til at klas-
serne tage på en bustur for pengene. Den politiske aftale er dog 
blevet forlænget hen over weekenden, midlerne forventes dog 
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anvendt nu. Vi fortsætter i det spor vi kører nu. Den sidste uge 
før sommerferien bliver der traditionelt taget på mange turer.   
 

3 1820 Corona-situationen (O/D) 
- Status, evt. ønsker 

og/eller opfordringer 
 

Vi fortsætter som nu frem til sommerferien. Klasserne skal fort-
sat være delt ifølge retningslinjerne. Klasseopdelt, zoneinddelt 
igen undervisning på tværs. Vi forventer (!), at vi efter august 
kører normalt – altså normalt skema, men vi arbejder på at have 
en plan B klar i tilfælde af, at der stadig er Corona retningslinjer 
efter sommer. Plan B vil indeholde tanker omkring skoledagens 
længde, fagrækken og opdelte klasser. Ugen efter eleverne er 
gået på ferie skal personalet planlægge næste skoleår og ud-
gangspunktet vil være ”det normale”. 
 
Ønsker fra bestyrelsen i forhold til næste års planlægning: 
Bustiderne – det kunne være godt hvis der i højere grad tages 
højde for disse, når der skal lægges skema. Skolereformen siger, 
at vi skal kører hele klokketimer og sammen med busruteplanin-
gen og den geografiske placering bliver der en særlig udfordring 
 
AULA gik ned sidste år før sommerferien. Der skal være opmærk-
somhed på om informationen når frem og holdene er oprettet 
som de skal 

 

4 1840 Forslag til mødekalender 21/22 
- Forelægges og drøftes 
- Fastlæggelse af 1. møde 

(af hensyn til høringsperi-
oden, budget 2022), for-
slag er mandag d. 9. aug. 
kl. 18 – 20. 
 

Christina og Pernille har udarbejdet udkast 
Fikspunkter er august (budget) og dec. (planlægning)af kom-
mende skoleår.Møderne ligger forskellige dage for at det ikke er 
de samme, der bliver ”ramt” hver gang. Det anbefales, at mø-
derne lægges i tidsrummet kl.18.00 – 20.00. Den endelige møde-
række og tidspunkt besluttes på første møde efter sommer – 
altså 9. august. Her besluttes også tilsynstema.  

 

5 1850 ’Skolen uden skældud’ (O/D) 
- Anka fortæller om spæn-

dende oplæg 
- Oplæg drøftes: Hvad tæn-

ker SB herom? 
 

Oplægget vi i to dele.  
Del 1: Mette T Jørgensen – forfatter til skolen uden skæld ud. 
Louise Klinge (relations arbejde). Der er ingen der har glæde af 
skæld ud og man kan i bogen læse om hvilke redskaber, man kan 
gøre brug af for at undgå skæld ud.  
 
Skolebestyrelsens arbejde med tilsyn: 
Fremlæggelsen var af organisationen Skole og Forældre, der 
hjælper skolebestyrelserne med deres arbejde. En af opgaverne 
er netop tilsyn med skolen. Ordensreglerne og principperne – 
der føres tilsyn i forhold til disse i skolen og SFO’en. Dette tilsyn 
foregår løbende under bestyrelsesmøderne. 
 
Et planlagt tilsyn kan fastlægges. Det anbefales lagt fast en gang 
om året, hvor der vælges et emne f.eks. skolens fysisk tilstand, 
skolens trivsel, differenceret undervisning eller andet. Anka 
foreslår vi lægger et sådan tematisk tilsyn ind i skolebestyrelsens 
årshjul.  
 
Forslag om, at vi på kommende skolebestyrelsesmøde drøfter og 
får fastlagt et sådan tematisk tilsyn. Ledelsen kunne komme med 
et forslag til tema, men gerne med input fra skolebestyrelsen. 
Anka foreslår: SFO’ens virksomhed og differentieret undervis-
ning.  
 

 

6 1905 Busbetjeningen – videre tiltag (D/B)  
- Forslag fra Annie 

 

BAT har inviteret til dialog omkring busbetjening og derfor tæn-
ker Pernille og Annie, at vi holder igen med brevet. Mødet er på 
torsdag. Her vil Pernille fremlægge vores ønsker. 
 
Det har to ben at gå på. Der er, BAT delen det forældrene har ret 
til og krav på og så er der den politiske del, hvor I som bestyrelse 
kan belyse behov og udfordringer.Kan der evt. ændres på ruter-
ne for skolebussen sådan at de kører ”baglæns” på den ene vej. 
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BAT lægger ruterne med skolebussen, når de ved hvor der er 
børn der skal fragtes. Det kan derfor skifte fra år til år og rute til 
rute.  
 
Pernille fremlægger skolebestyrelsens ønsker på mødet på tors-
dag. Det er ikke forventeligt at BAT har en afgørelse på mødet, 
men Pernille melder ud til skolebestyrelsen efter mødet, hvad 
der er drøftet. Derefter afventes BATs udmelding af afgørelsen – 
altså busplan.  

7 1920 Forældretilfredshedsundersøgelsen: 
Næste skridt (D/B) 

- Hvordan inddrager vi 
forældrekredsen? 

- Forslag til dato for arran-
gement: Mandag d. 4. ok-
tober 2021 kl. 1830 - 21 
 

Christina og Pernille har talt om næste skridt i forhold til foræl-
dretilfredshedsundersøgelsen. Det foreslås at vi inviterer hele 
forældregruppen til et dialogmøde hvor undersøgelsen præsen-
teres. Vi foreslår at særligt forældrerådene inviteres til dette 
møde. Det foreslås, at der inviteres mandag d. 4.10.21 kl. 18.30 – 
21.00. Kunne vi afholde supl.valg afslutningsvis til dette møde 
 
Elevoptræden kan trække forældrene til - forslag fra elevrådet.  
 
Skal undersøgelsen vendes på bestyrelsesmødet inden den frem-
lægges for hele forældregruppen? Det besluttes at den drøftes 
på august eller september mødet.  

 

8 1935 Budgetopfølgning ultimo maj 2021 
(O) 
 
Bilag 
 

Pernille orienterede. Der skal ikke mange udsving til for at ændre 
på bundlinjen – men det ser fint ud.Hvis der er bliver overskud, 
vil vi gerne købe yderligere flere skolemøbler. 
 
Der er lidt overskud på byggekontoen (til vores nye læringsmiljø-
er). Vi har i samarbejde med arkitekt udarbejdet tegninger af 
indbyggede møbler på gangarealerne.  
  

 

9 1945 Evt. (O), herunder (hvis tid) fotogra-
fering af bestyrelsen 
 

Afsked til Nanna, der skal efterskole. Katrine, tak for indsatsen 
indtil nu.  
 
Bornholmsfinalen i Edison blev i år vundet af HRS – med højeste 
score for et hold i Edisons tid.  
 
Eleverne, Nanna og Julie der sidder i BFE, har arbejdet med at få 
skraldekunst på tapetet. Det har været udfordret af bl.a. Corona 
Der er dog udsigt til et BOFA Svanekegården og  HRS samarbej-
de. Det er elevrådet, der kommer til at stå for det – sammen 
med Lykke. 

 

10  Den gode Historie (O) 
 

Katrine: vil gerne rose det nye billedkunstlokale. Det er flot og 
det er dejligt at være dernede. 
 
Vi håber, alt er normalt til august og det giver os mulighed for at 
gå ud med den gode historie om vores fine ombyggede skolen. 
Formålet med at få den gode historie fortalt er at få positiv 
stemning og fortællinger ud omkring HRS – men også internt 
Ideer: de gode historier kunne komme ud i månedsbrev.  
Mange små historier er rigtig fine – både internt og eksternt.  
 

 

11  Til pressen (B) Overveje den gode historie til pressen før sommerferien. Måske 
Katrine har lyst til at være med til at fortælle om den nye skole? 
Katrine nikker til dette. 
 

 

12  Til kommende møde(-r) (B) 9. august – busplanen 
9. august – forældretilfredshedsundersøgelsen 
9. august - Møderække og tilsynstema 
Se i øvrigt forslag til mødekalender 
 

 

13 2000 Godkendelse af referat (B) Godkendt  

Christina og Pernille d. 27. maj 2021 
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Mødet slut kl. 2000 

 

Elev Katrine Jenne Strand 

 

Elev Nana Jenne Strand 

Forældrerepræsentant Anka Sonne 

Forældrerepræsentant Christina Fürst Mogensen 

Forældrerepræsentant Kim Pedersen 

Forældrerepræsentant Peter Vomb 

 

Forældrerepræsentant Susanne Ager Höy 

 

Forældrerepræsentant Annie Revsbech 

Forældrerepræsentant Anne Jensen 

Medarbejderrepræsentant Bonnie Blicher Hedesmann 

 

Medarbejderrepræsentant Lykke Rømer     


